



贊助表格 Sponsorship Form

參加者/組長姓名 Participant/Leader Name: _____ 參加編號 Application ID: _____

電郵地址 Email: _____ 聯絡電話 Tel: _____

編號	稱呼 (Mr / Ms)	收據抬頭名稱 (請用正楷填寫) Name of Sponsors (in Block Letters)	贊助金額 (港幣\$) Sponsorship Amount HK\$	捐款收據 (✓ / X)
01	先生Mr / 小姐Ms			
02	先生Mr / 小姐Ms			
03	先生Mr / 小姐Ms			
04	先生Mr / 小姐Ms			
05	先生Mr / 小姐Ms			
06	先生Mr / 小姐Ms			
07	先生Mr / 小姐Ms			
08	先生Mr / 小姐Ms			
09	先生Mr / 小姐Ms			
10	先生Mr / 小姐Ms			
11	先生Mr / 小姐Ms			
12	先生Mr / 小姐Ms			
13	先生Mr / 小姐Ms			
14	先生Mr / 小姐Ms			
15	先生Mr / 小姐Ms			
籌款總額 Total:				

贊助方法 Sponsorship Procedures

直接銀行存款：Direct Transfer

請直接存入“寰宇希望”銀行戶口：- 匯豐銀行戶口：024-134090-002 (港元)

Please deposit to “HOPE worldwide” -HSBC account: 024-134090-002 (Hong Kong Dollars)

支票捐款：By Cheque

劃線支票抬頭需註明「寰宇希望」。Please make the crossed cheque payable to “HOPE worldwide”.

填妥的贊助表格正本連同贊助費支票或存款收條正本一併寄回：香港九龍鑽石山彩虹道 202-204 號華懋工業大廈 1 樓 A 室收，信封面請註明「寰宇希望千個聖誕老人夜跑 2018」。

Please send the completed sponsorship form with cheque or original bank-in slip by post to Flat A, 1/F, Wah Mow Factory Building, 202-204 Choi Hung Road, Diamond Hill, Kowloon, Hong Kong and specify “HOPE worldwide Great Santa Night Run 2018”.

贊助注意事項 Sponsorship Important Notes

1. 所有贊助表格及支票須由參加者 1/隊長收集，每張贊助表格須附有一張劃線支票，並於 2018 年 12 月 7 日或之前寄回香港九龍鑽石山彩虹道 202-204 號華懋工業大廈 1 樓 A 室收，信封面請註明「寰宇希望千個聖誕老人夜跑 2018」。

Participant 1/ Leader will collect the sponsorship forms and cheques from members of your team. Please send them by post to Flat A, 1/F, Wah Mow Factory Building, 202-204 Choi Hung Road, Diamond Hill, Kowloon and specify 'HOPE worldwide Great Santa Night Run 2018' on the envelop on or before **7 December 2018**. Each sponsorship form should be attached with one crossed cheque.

2. 捐款港幣 \$100 或以上可獲寰宇希望發出捐款收據，供申請扣除香港稅項之用。所有正式收據將於活動後三個月內發出。團體/企業組別的捐款收據名稱會根據表格所填的「團體/企業名稱」發出，請填上有效的團體/機構名稱。個人/親子組的捐款收據名稱會以參加者 1 的名稱發出 (如收據需以其他名義發出，請下載並填妥「贊助表格」，以郵寄方式將贊助表格及支票/存款收條寄回活動統籌地址)。

Donations of HK\$100 or more are tax-deductible. Official donation receipts will be issued within 3 months after the event. For Corporation/Organization, donation receipts will be issued according to Name of Corporation/Organization. Please submit the valid name of the Corporation/Organization. For Family/individual category, donation receipts will be issued according to Name of Participant 1 (Please download and send the completed "Sponsorship Form" with a crossed cheque/bank-in slip by post to event management office for issuing receipt for other sponsors).

3. 如表格不敷應用，請自行覆印或到網頁下載。

If an extra sponsorship form is needed, please copy or download it at www.hopeww.sportsoho.com

4. 捐款收據將寄予參加者 1/組長代為發給組員及捐款者。

All donation receipts will be sent to participant/ leader by post.

查詢 Enquiry:

- 21171650

- hopeww@sportsoho.com